



Styremøte FO Vestfold og Telemark

Tid: Fredag 3.februar 2023, 09:00-16:00

Sted: Storgata 141, Porsgrunn

Dagsorden:

- Styremøtet starter kl 9.00
- **Lunsj 11.30-12.00**
- Styremøtet fortsetter kl 12.00. Vi avslutter innen kl 16.00

Saksliste:

Sak 1/23 Konstituering

Til stede: Kjell Arne, Torild, Olav Borsheim (kontrollkomiteen), Sondre, Leif, Linda, Monica, Torunn, Sissel, Kristine, Hege, Wenche, Vidar. Farshad

Permisjon: Wenche fra 14:30, Monica etter lunsj, Farshad fra 09:00-11:00.

Forfall: Jostein (Arne kunne ikke stille som vara)

Innkallingens lovlighet: Vedtak: Det er lovlig innkalt

Godkjenning av dagsorden og saksliste:

Saker til eventuelt:

Valg av protokollunderskrivere: Hege og Leif ble valgt

Sak 2/23 Orienteringer

Profesjonspolitikk v/nestleder og profesjonsfaglig ansvarlige

- Fagdager og -kaféer, sosialarbeiderdagen 21.3.
- Nettverkssamling for profesjonsfaglig ansvarlige. Farshad, Sondre og Kjell Arne deltar.
- Veilederkurs avsluttet
- Fagdag på universitetet: Omsorgstretthet
- Vold og trusler – fagdag 2 steder
- Skolekonferansen
- Gjenopprettende prosesser.
- Avisinnlegg fra repmøte ferdigstilt og sendt de vanlige avisene.

Nytt fra studentene - utgår da vi for tiden ikke har studentrepresentant i styret

- utgår

Nytt fra ungdomsrepresentanten

- Første møte i utvalget til uka.

- Sommerpatrulje under planlegging.
- Ny ungdomssekretær på plass.

Helse- og sosialpolitikk

- Interpellasjon sendt diverse kommunestyre før jul.
- Kommune- og fylkestingsvalg: Valgkampansvarlig Torunn. Tidligere sendt ut saker vi er opptatt av. Vil følges opp mot valget.
- Samarbeidsavtale med Rødt signert. Avtalen med SV ikke revidert. Avtale med AP kommer når de har nye fylkespartier på plass. Avtalene ligger på nett. Vi formidler ut til tillitsvalgte at de er der.
- 1.mai: Vi følger opp på vanlig vis.

Seniorutvalget v/leder av seniorutvalget

- Er i gang med møter i Telemark og Vestfold.
- To nye i utvalget: Elisabeth Gude, Toril Knapstad.
- Program lagt fram til sommeren.
- Et ønske om å knytte seg noe mer til aktiviteten ellers i avdelingen.

Internasjonalt utvalg

- Reise til Palestina 2.-11.3.23. Se for øvrig sak 6 og 10 i dette referat.

Kvinnepolitisk utvalg

- 8.mars: Oppfordrer til å slutte opp om arrangementene.
- Kvinnekonferanse i FO skal arrangeres igjen.
- Fagcafe: Høyere lønn på 1-2-3.

Økonomi

Vi går ca i null i 2022. Regnskapet er ikke helt klart. 970.000 i OU midler. I tillegg noe inntekter i form av refusjoner av fylkesoverskridende klubber og landsdekkende klubber.

Formål 6010 tilskudd klubber. Vidar har laget en oversikt over hva slags aktiviteter vi bruker penger på: Julebord, sommeravslutning, reiseregninger, mat til møter, avslutninger og avtakninger. Stæsj som deles ut kommer i tillegg til dette på budsjettet. Fagkafeer føres heller ikke på denne posten. Brukt 110.000 i 2022, budsjettet med 150.000,-

Nytt fra fylkesavdelingen

- LOs regionråd har hatt møte om Regionkonferansen. Ulike syn: De små ville holde det samlet, mens det store ville dele. Sekretariatet tar avgjørelsen her.
- Regionkonferanse 9-10. Februar. Tema: Det grønne skiftet. FO stiller med seniorrådgiver som innleder om grønt sosialt arbeid.
- Årsmøtetid i lubben: Vi er rundt på besøk.

Vedtak: Orienteringene tas til etterretning.

Sak 3/23 FO 30 år

Hvordan skal FO Vestfold og Telemark markere jubileet?

Idédugnad

- 30, og 40-års markering bør inngå
- Utgangspunkt solidaritet: Solidaritet (foredrag, sosiale medier) Ref: requiem for the american dream.
- Tale til jubilaranten: få fram milepeler
- Video – hva har vi fått til

- Digital markering og hilsen på alle våre aktiviteter
- Bør markeres på repmøte i mai med jubileumsmiddag.

Vedtak: Innspill tas til orientering, og AU jobber videre med dette.

Sak 4/23 Landsstyresaker (LS)

Landsstyredokumenter:

Logg inn på Min Side -> Landsstyrepapirer -> LS-møte 1-2023

Neste møte har kun en sak: Sosialarbeiderprisen

Sak 5/23 Delegatsamlinger og innhold

Samling 16/2: På Teams. Opplæring og bli kjent.

Utkast til organisasjonsprogram: Frist 11. april for første behandling. Vidar sender ut utkastet til styret

Forslag til vedtak: Orienteringen tas til etterretning

Sak 6/23 Søknader

- Søknad om støtte til Hanes feriekoloni

Vedtak: Vi bevilger kr. 5.000. Vi spiller inn ytterligere bevilgning til representantskapsmøte i mai i forbindelse med endelig budsjettvedtak. Vi lager en sak på Facebook om bevilgningen.

- Søknad om økonomisk støtte til 8.marsarrangement Grenland

Vedtak: Vi bevilger 2000.- til 8. marsarrangementet

- Søknad om reisestipend/økonomisk støtte til internasjonalt utvalg i FO Vestfold og Telemark sin reise til Palestina 2.-11-3-23

Saken ble lagt fram i møtet. Linda og Torunn forlot møtet før vedtak ble fattet.

Vedtak: Styret innvilger søknaden på inntil kroner 15.000. I tillegg bevilger vi inntil kr. 10.000 fra budsjettpost 1034; "Internasjonalt utvalg". Videre fremmer styret sak for representantskapet om dekning av et eventuelt restbeløp. Videre ber styret AU om sak til neste styremøte for å sette fremtidige bevilgninger i forbindelse med Ghirass kultursenter inn i et system som gir oss forutsigbarhet.

Sak 7/23 Tilbakemelding etter styremøtet 17.11.23

Sissel Olsen orienterer.

Sissel la fram saken, hun var opptatt av hemmelighold eksemplifisert med saken hvor vi valgte årets tillitsvalgt.

Forslag til vedtak: Debatt i styremøte tas til etterretning.

Sak 8/23 Datoer for styremøter og rep.skap vår-23, samt styreoppstart høst

Fredag 3.2 styremøte

Tirsdag 14.3 styremøte, Margrethe Lied fra forbundskontoret holder styre- og kontrollutvalgskurs fra lunsj og ut dagen

Mandag 17.4 styremøte, forberede rep.skap,

Onsdag 10.- torsdag 11.5 representantskapsmøte - behandle saker til landsmøtet

Tirsdag 13.6 styremøte m. sommeravslutning, omvisning på Arbeiderbevegelsens feriekoloni Hanes?

Representantskapsmøte flyttes til 9 og 10. mai. Delegatsamlingen blir 8. mai på kvelden.

Oppstart, Arendalsuka: Styresamling 17-18.

Sak 8/23 Når påmeldte ikke møter opp eller melder avbud for seint til kurs og styremøter og rep.skap

Informasjon om kostnader og konsekvenser av "no show" for FO avdelingen

Styret er opptatt av informasjon i forskjellige settinger. Det er vanskelig å pålegge fritidstillitsvalgte kostnader i forbindelse med avmelding.

Saken ble diskutert i møtet.

Vedtak: Diskusjonen tas til etterretning

Sak 9/23 Sommeravslutninger og julebord ute i klubbene

AU ønsker innspill for å lage forslag til rammer

- Det sosiale er viktig. Lettere å forsvare enn gave vis det er knyttet til noe sosialt/en aktivitet.
- Juleavslutninger bør prioriteres. Er en del av vår kultur.

AU jobber videre med retningslinjer.

Forslag til vedtak: Diskusjonen tas til orientering

Sak 10/23 Vippsaksjon Ghirass

Internasjonalt utvalg ønsker å gjennomføre en Vipps-aksjon for å kjøpe gaver og ta med penger til senteret.

Vedtak: Styret gir sin tilslutning til at det gjennomføres Vipps-aksjon for Ghirass.

Sak 11/23 Eventuelt

Leif: Reiseforsikring og oppfølging av dette

Leif la fram hvordan han opplever FO har håndtert dette. Dette er tidligere spilt inn til AU som har tatt det opp med FO Sentralt. Dette er svart opp i epost til alle avdelingene. Vi må følge opp manglende mottak av e-post. Flere får ikke epostene med informasjon som er sendt ut.

Referent: Vidar Byholt